

博士論文研究進度報告撰寫內容參考格式

Reference format for writing content of Ph.D. thesis research progress report

一、封面：博士論文題目、學生姓名、指導教授、論文指導委員及報告日期（一頁）。

Cover: the title of the doctoral thesis, the name of the student, the instructor, the thesis instructor and the date of the report (one page).

二、中文摘要（一頁）

Chinese abstract (one page)

三、英文摘要（一頁）

English abstract (one page)

四、進度報告內容（1-4 項之內容至少五頁）

The content of the progress report (items 1-4 contain at least five pages)

1. 背景資料及上次報告內容之簡述，若與原提出的博士論文研究主題不相同，請加以說明

Background information and a brief description of the content of the last report, if it is different from the original research topic of the doctoral dissertation, please explain

2. 本次報告的研究特定目標，及在博士論文研究主題的相關性

The specific research objectives of this report and the relevance of the research topics in the doctoral thesis

3. 材料與方法

Materials and methods

4. 結果及討論

Results and discussion

5. 研究面臨的困難與解決辦法

Research difficulties and solutions

6. 未來工作的方向

The direction of future work

7. 參考文獻（最多五十篇）

References (up to 50 articles)

五、若有已被接受或發表的論文，請附上供參考。

If any papers have been accepted or published, please attach them for reference.